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              PROTOKÓŁ Nr LIII/2023      

 

z posiedzenia Rady Miasta Łaskarzew odbytego dnia  24 kwietnia 2023 roku  

w Urzędzie Miasta Łaskarzew 

 

Stan Rady Miasta – Przewodniczący Rady Miasta Leszek Bożek, Wiceprzewodnicząca 

rady Miasta Aldona Pacek, Krzysztof Dudek, Fryderyk Głowacki, Konrad Grudzień, 

Łukasz Jasiński, Elżbieta Kubiak, Beata Kozikowska, Elżbieta Licbarska, Włodzimierz 

Paziewski, Krzysztof Pietrzak, Rafał Przybysz, Izabela Zalech.  

 

Z udziałem: 

Skarbnik Miasta – K. Gąska 

Sekretarz Miasta  - K. Licbarska 

Burmistrz Miasta – A. Laskowska 

Mecenas – G. Ćwikła 

Starosta – M. Walicki 

Wicestarosta – M. Ziendalski 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – M. Jończak 

Osoby zaproszone 

Mieszkańcy 

 

Ad1. 

Przewodniczący Rady Miasta Łaskarzew radny Leszek Bożek  otworzył LIII Sesję Rady 

Miasta Łaskarzew. Przywitał obecnych. 

 Przewodniczący RM odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia /zalogowanie/. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie Miasta Łaskarzew w 2022 

r. 

5. Informacja na temat bezpieczeństwa publicznego w Mieście Łaskarzew w 2022 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta na lata 

2023 – 2034. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Klubu Dziecięcego w Łaskarzewie oraz 

nadania statutu temu Klubowi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały  Rady Miasta Łaskarzew w sprawie   

określania zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków oraz Gminnej ewidencji Zabytków, położonych na terenie 

Gminy Miasto Łaskarzew. 

10.  Plan inwestycji drogowych w mieście na 2023 r. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

12. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta z działalności pomiędzy sesjami 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad.                                               

 

Ad1.  

Przewodniczący Rady Miasta wita zebranych gości. Na wstępie podziękował Pani Marszałek 

oraz Burmistrzowi Dzielnicy Praga-Południe za otrzymanie środków na budowę hali 
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sportowej w wysokości 4 000 000 zł. Ponadto poprosił o dalsze wsparcie przy przyszłych 

inwestycjach realizowanych w Mieście Łaskarzew.  

 

Marszałek Lanc powiedziała, że cieszy się ze wsparcia dla Miasta. Powiedziała również, że 

dawno nie widziała takiej determinacji aby pozyskać środki. Omówiła przyszłe projekty, na 

jakie będzie można pozyskać dofinansowania oraz zachęciła do dalszej współpracy. Na 

koniec swojej wypowiedzi złożyła podziękowania dla wszystkich Radnych oraz 

mieszkańców. 

 

Burmistrzowi Dzielnicy Praga-Południe podziękował za zaproszenie. Powiedział, że jest w 

szoku z jaką determinacją oraz  zaangażowaniem mieszkańcy i pracownicy podeszli do 

budowy hali sportowej. Wyraził swoje zadowolenie pozytywnym rozpatrzeniem wniosku. 

Powiedział, że pierwszy raz spotkał się z sytuacją, gdzie mieszkańcy oraz pracownicy 

osobiście przyjechali by starać się o środki na zrealizowanie celu jakim jest budowa hali 

sportowej. Ponownie chwali społeczność Łaskarzewa, mówiąc, że budowa hali jest potrzebą 

społeczna oraz podziękował za zaproszenie. 

 

Burmistrz Miasta powiedziała, że oczekiwane jest podpisanie umowy z wykonawcą. Mówiła 

o inwestycji polegającej na remoncie dachu w Zespole Szkół nr 2.  

 

Marszałek Lanc powiedziała, że jest złożonych więcej wniosków, niż posiadanych pieniędzy, 

które można przekazać.  

 

Burmistrz przedstawiła inwestycje które były zrealizowane dzięki dofinansowaniom, 

informację tą odczytała z biuletynu. Podziękowała gościom za wizytę i zaprosiła ponownie na 

wizytę. 

 

Dzieci wraz z nauczycielami z Zespołu Szkół nr 1 podziękowały Radzie Miasta za wsparcie 

w zakupie strojów ludowych. Nauczyciel bardzo podziękował za wsparcie finansowe 

 

Burmistrz Miasta pochwaliła determinację nauczyciela przy pozyskiwaniu środków na zakup 

strojów ludowych. 

 

Nauczyciel powiedział, że koszt zakupu strojów wyniósł około 20 000 zł.  

 

Salę opuścili uczniowie, nauczyciele, Marszałek Lanc i Burmistrz Dzielnicy Praga-Południe 

 

Radny Głowacki zaproponował aby rozpocząć posiedzenie od spraw różnych, 

 

Burmistrz Miasta powiedziała, że Starosta oraz Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg dotrą w 

późniejszym terminie. 

 

Radny Paziewski zaproponował aby przejść do spraw różnych w momencie, gdy na Sesję 

przybędzie Starosta oraz Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg. 

 

Brak pytań i uwag 

 

Ad2. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał porządek obrad. 
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Rada Miasta przystąpiła do głosowania przyjęcia porządku obrad /uczestniczy 13 radnych/ 

za – 13 osób, jednogłośnie  

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad3. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania /uczestniczy 13 radnych/ 

za – 11 osób,  

wstrzymuje się – 1 osoba 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad4. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 4. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie 

Miasta Łaskarzew w 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że informacja została przekazana przez Prezesa 

OSP,  lecz jest nieobecny z powodu wcześniej zaplanowanego urlopu. 

 

Radny Głowacki powiedział, że Rada przyjęła pozytywnie informację od Prezesa OSP na 

Komisji Połączonej. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad5. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 5. Informacja na temat bezpieczeństwa publicznego w Mieście 

Łaskarzew w 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że Komendant ze względu na sprawy służbowe nie 

mógł być obecny na posiedzeniu Sesji. Powiedział, że Komendant udzielił odpowiedzi w 

formie mailowej na pytania, które były kierowane dotyczące ilości mandatów. 

 

Burmistrz Miasta przedstawiła informację przesłaną przez Kierownika posterunku w 

Łaskarzewie. Z Przedstawionej informacji wynikało, że w Marcu 2023 roku ujawniono 13 

wykroczeń drogowych co do znaku B-36, w 11 przypadkach zastosowano pouczenia, w 2 

przypadkach zastosowano postępowanie mandatowe. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad6. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta na lata 2023 – 2034 

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że w tej uchwale zawarte jest przesunięcie 100 000 

zł na zakup nowego samochodu, który Miasto otrzymało od PSP. Dodał, że na komisjach 

informował o tym, w jaki sposób można pozyskać środki na zakup nowego pojazdu dla 

Straży Pożarnej. Powiedział, że 85% można pozyskać na nowy wóz bojowy. 

Burmistrz Miasta powiedziała, że jest planowanie złożenie takiego wniosku.  
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Przewodniczący Rady Miasta sceptycznie podszedł do tego pomysłu, ponieważ według niego 

nie jest potrzebna taka ilość pojazdów w OSP Łaskarzew. 

 

Radny Głowacki powiedział, że duży samochód z wyposażeniem to koszt około 4 000 000 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że duży pojazd nie jest potrzebny.  

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że w nakładach finansowych wkradł się błąd, prawidłowa 

kwota to 21 793 545,02 zł 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 13 radnych/ 

za – 7 osób,  

przeciw – 1 osoba, 

wstrzymuje się – 5 osób. 

 

Ad7. Rada Miasta przystąpiła do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

na rok 2023. 

 

Radny Głowacki powiedział, że komisja połączona pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że uchwała jest bez zmian. Zawarte w niej są informacje o 

stypendium dla młodzieży w kwocie 24 275 zł, 30 000 zł na zorganizowanie pikniku 

ekologicznego przy Zespole Szkół nr 1, zwiększenie dotacji dla MOPS o 3000 zł, rozliczenie  

środków na przystanek kultury na kwotę 31 331 zł, pozostałe 10 000 zł znajduje się w WPF 

na rok 2024 zgodnie z zaplanowanym harmonogramem. Skarbnik powiedziała, że wydatki 

polegają na przesunięciu  100 000 zł z RFiL ze środków na budowę hali sportowej na 

dofinansowanie zakupu średniego samochodu strażackiego dla PSP w Garwolinie. Pozostałe 

zmiany są dostosowane do planu. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 13 radnych/ 

za – 9 osób,  

przeciw – 0 osób, 

wstrzymuje się – 4 osoby. 

 

Ad8. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Klubu Dziecięcego 

w Łaskarzewie oraz nadania statutu temu Klubowi. 

 

Burmistrz Miasta odczytała treść uchwały /w załączeniu/. 

 

Po odczytaniu uchwały Burmistrz Miasta powiedziała, że zgodnie z zapowiedziami do 

połowy maja 2023 r. powinny być podpisane wszystkie umowy na dofinasowanie i po 

dopełnieniu formalności będzie można ogłosić postępowanie na adaptację, remonty, zakup 

niezbędnego sprzętu. Burmistrz dodała, że równolegle będzie zatrudniony kierownik, który 

będzie prowadził rekrutację oraz, że mieszkańcy będą na bieżąco na ten temat informowani. 

Burmistrz powiedziała również, ilość miejsc dla dzieci w klubie dziecięcym będzie wynosiła 

30. 
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Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 13 radnych/ 

za – 13 osób, jednogłośnie. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad9. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały  Rady 

Miasta Łaskarzew w sprawie określania zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków oraz Gminnej ewidencji Zabytków, położonych na terenie 

Gminy Miasto Łaskarzew. 
 

Uchwała Nr …/…/2023 

 Rady Miasta Łaskarzew 

z dnia 24 kwietnia 2023 roku 

 

w sprawie uchylenia Uchwały Nr LII/323/2023 Rady Miasta Łaskarzew z dnia 28 marca 

2023 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków oraz Gminnej Ewidencji Zabytków, 

położonych na terenie Gminy Miasto Łaskarzew 

 

Na podstawie art. 81 ust. 1 ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i 

opiece nad zabytkami (tj. Dz. U. z 2022 r. poz. 840 ze zm.) oraz art. 18 ust. 2 pkt 15 i art. 40 

ust. l ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2023 r. poz. 40) 

uchwala się co następuje: 

§ 1 

Uchyla się Uchwałę Nr LII/323/2023 Rady Miasta Łaskarzew z dnia 28 marca 2023 roku w 

sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków oraz Gminnej Ewidencji Zabytków, położonych na terenie Gminy Miasto 

Łaskarzew 

§2 

 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Łaskarzew. 

§3 

 

Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego i 

wchodzi w życie po upływie 14 dni od daty ogłoszenia. 

 

 

Burmistrz Miasta powiedziała, że na LII Sesji, Rada Miasta podjęła niniejszą uchwałę 

dotyczącą zabytków. Z uwagi na brak kompletnej dokumentacji konieczne jest uchylenie 

uchwały, po uzupełnieniu braków Burmistrz powiedziała, że uchwała zostanie ponownie 

przedłożona do uchwalenia na najbliższej sesji.  
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Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 13 radnych/ 

za – 13 osób, jednogłośnie. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad10. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 10. Plan inwestycji drogowych w mieście na 2023 r. 

 

Burmistrz Miasta zabrała głos. Powiedziała, że w dniu 25 kwietnia zostaną oddane do użytku 

4 odcinki dróg. Omawiane były przyszłe inwestycję takie jak: 

- wniosek, który został złożony na remont ul. Chopina na odcinek od ul. Garwolińskiej do 

Chopina, wniosek oczekuje na rozpatrzenie. 

- wniosek, który jest w rozpatrzeniu na remont ul. Alejowej wraz z chodnikami na odcinku od 

Rynku do Alejek. 

- wniosek, który został złożony na budowę chodnika na ul. Chopina po jednej stronie, aby 

powstał ciąg komunikacyjny, wniosek czeka na rozpatrzenie. 

Burmistrz Miasta powiedziała, że jeżeli zostanie ogłoszony nabór na wnioski w programie 

Polski Ład to będą składane wnioski na budowę dróg, przygotowana jest już dokumentacja do 

tych celów. W przygotowaniu jest również dokumentacja na budowę drogi na ul. Obrońców 

Łaskarzewa w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Jako wybór tej drogi Burmistrz 

powiedziała, że po konsultacjach w Urzędzie Wojewódzkim droga ta spełnia wymogi aby 

pozyskać dofinansowanie. Jako główną drogę dojazdową do hali sportowej Burmistrz Miasta 

wskazała ul. Przedszkolną, która będzie wymagać poszerzenia i remontu.  

 

Radny Paziewski zadał pytanie dotyczące drogi pomiędzy Przyłękiem, a ul. Kolejową, czy 

jest przygotowywana dokumentacja. Wypowiedź swoją uzasadnił, jako iż droga ta będzie 

łącznikiem z węzłem Gończyce. 

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że dokumentacja nie jest przygotowywana.  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że w pierwszej kolejności powinny być zrobione 

drogi w mieście.  

 

Radny Paziewski zwrócił uwagę na małą ilość ulic utwardzonych w mieście. Jako problem 

wskazał małą ilość objazdów spowodowany przez remont ul. Garwolińskiej 

Przewodniczący Rady Miasta odpowiedział, że można zrobić objazd przez Osiedle Ogrody, 

kierując ruch do ul. Kusocińskiego. Poprosił też Radnego Paziewskiego o zgłoszenie 

omawianego problemu na komisjach. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad11. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy 

sesjami. 

 

Burmistrz Miasta odczytała przygotowane sprawozdanie: 
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Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami   

tj.  

od 29.03.2023 r. do dnia 24.04.2023 r. 

 
Trwa realizacja kluczowych inwestycji miejskich jak również inwestycji powiatowej na 

terenie naszego miasta. 

Prosimy o cierpliwość i wyrozumiałość w związku z utrudnieniami wynikającymi z 

prowadzonych robót. 

 
Gospodarka wod.-kan. 

1. Trwa budowa kanalizacji sanitarnej – termin realizacji listopad 2024 r., odbywają się 

spotkania robocze z wykonawcą. Zachęcamy Mieszkańców do podpisywania umów z UM 

– wpływa to na dalsze planowanie prac,  termin wykonywania przyłączy i monitorowanie 

długości wykonywanej sieci. 

2. Wymiana zasuw na przyłączach wodociągowych na ul. Garwolińskiej – inwestycja 

finansowana z budżetu miasta (wykonywana równolegle z inwestycją powiatową) 

Infrastruktura drogowa  

1. Inwestycje drogowe  Polski Ład + ul. Przychód I (FDS) – zakończone, planowane 

uroczyste otwarcie ul. Jabłkowskiego, Garncarskiej i Przychód  – 25 kwietnia br. 

2. Remont ul. Chopina (do szkoły) – wniosek na liście rezerwowej, remont ul. Alejowej – 

wniosek w trakcie rozpatrywania – Rządowy Program Rozwoju Dróg 

3. Powiatowa Inwestycja – ul. Garwolińska i Kościuszki – trwają prace, prosimy o 

stosowanie się do znaków drogowych i zmiany organizacji ruchu  

4. Spotkania robocze z firmą Meliorant, Markiem Jonczakiem, Jan Stoniem, Zającem 

5. Wniosek do RFRD – poprawa bezpieczeństwa pieszych – chodnik ul. Chopina 

 

Gospodarka mieszkaniowa 

1. Postępowanie w sprawie sprzedaży lokali Alejowa 14 – w trakcie, wyremontowany został 

lokal, który obecnie nie jest zamieszkiwany.        

        

Sport, Infrastruktura sportowa 

1. Nowa hala sportowa – postępowanie przetargowe w trakcie -  duże zainteresowanie, duża 

liczba wpływających pytań i konieczność konsultacji odpowiedzi z projektantem hali. 

2. Złożony został wniosek do programu Mazowsze dla Sportu na remont Sali gimnastycznej 

przy ZS Nr 2. 

Działalność kulturalna i promocja Miasta 

1. Jarmark Wielkanocny 

2. Gminna Ewidencja Zabytków  

3. Wniosek do programu Polski Ład – Zabytki na remont Letniska Nr 2 (Hermanówka) 

4. Wniosek na remont kapliczki na Gorczycewie – Program Mazowsze dla Miejsc Pamięci 

5. Cykliczne spotkania historyczne w DPT Bajka 

6. W ramach  zadania WSPÓLNE DZIAŁANIE - INICJATYWY LOKALNE W DPT  

„BAJKA” zapraszamy na spotkanie „Rozmawiamy o kulturze". 

7. Obchody 3 Maja – zapraszamy do udziału. 

 

Oświata 

1. Ogłoszenie postępowania przetargowego na Remont Dachu ZS Nr 2 i budynku 

mieszkalnym przy ZS Nr 2 
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2. Spotkania robocze z Dyrektorami placówek ( m.in. dot. Maluch +), udział w 

uroczystościach szkolnych np.  

   Konkurs Piosenki Obcojęzycznej w ZS Nr 1 

   3. Trwają przygotowania do utworzenia żłobka – Klubu Dziecięcego (dla dzieci od 1 r.ż.) 

przy ZS Nr 2, dla 30 dzieci. Złożony został wniosek o dofinansowanie do Programu 

Maluch+ (czekamy na wyniki). Adaptacja pomieszczeń i rekrutacja dzieci do klubu 

dziecięcego odbędzie się po podpisaniu umowy z Maluchem+ 

 

Bezpieczeństwo i ochrona środowiska 

         1. Termomodernizacja Centrum Kultury – w trakcie realizacji 

 2. Organizowanie sprzedaży i dystrybucji  węgla – kontynuacja 

 3. Udział  w walnym zebraniu sprawozdawczym OSP Łaskarzew 

 4. Wniosek na zakup pojazdu do czyszczenia ulic – Program Mazowsze dla Czystego 

Powietrza 

 5. Piknik Ekologiczny przy ZS Nr 1 – dofinansowanie WFOŚiGW 

 6. Rada Społeczna SPZOZ 

  

Urząd Miasta 

1. Bieżące spotkania i rozmowy z mieszkańcami, robocze spotkanie z RM 

2. Organizowanie wsparcia dla uchodźców z Ukrainy – obecnie w zasobach  miasta 

przebywa 15 osób 

3. Udział w spotkaniu wielkanocnym z Kołem Emerytów i Rencistów  

4. Udział w komisjach i sesjach Rady Miasta 

5. Udział w posiedzeniu Zarządu LGD 

6. Spotkanie ze Wspólnotą Gruntową  

7. Spotkanie z firmą Grinis w UM ws Strategii Rozwoju Gminy 

8. Spotkanie z Dyrektor Katarzyną Harmatą w Urzędzie Wojewódzkim 

9. Spotkanie z Patrykiem Błachnio z MRDPP 

10. Udział w Koncercie Papieskim w Maciejowicach 

11. Udział w konferencji w Chełmie 

12. Udział w 80-leciu firmy KWS Żabczyńscy. 

Burmistrz Miasta wspomniała, aby mieszkańcy z ul. Garwolińskiej przyłączyli się do 

wodociągów oraz kanalizacji, ponieważ przez okres 5 lat po zakończeniu prac remontowych 

nie będzie to możliwe z uwagi na okres gwarancji drogi. Burmistrz powiedziała również, że 

wpłynęły 22 pytania ofertowe dotyczące przetargu na budowę hali sportowej i przetarg może 

się przesunąć z uwagi na szczegółowe pytania które są zadawane.  

 

Radna Kozikowska zadała pytanie czy projektant w odpowiedzi na zapytanie nie może 

udzielić odpowiedzi, że informacja jest zawarta w projekcie.  

Mecenas powiedział, że informacje które są wymagane do odpowiedzi na zapytania są 

zamieszczone projekcie.  

 

Radny Głowacki zadał pytanie czy można wstrzymać zadawanie pytań ofertowych. 

Mecenas odpowiedział, że można wstrzymać zadawanie pytań ofertowych na 4 dni przed 

zakończeniem, lecz z uwagi na zadawane pytania termin ten się stale przedłuża.  

 

Radny Głowacki zadał pytanie o ilość osób lub firm zadających pytania ofertowe. 

Mecenas odpowiedział, że nie posiada takiej informacji  
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O godzinie 16:42 na salę wchodzi Starosta Powiatu Garwolińskiego oraz Wicestarosta 

Powiatu Garwolińskiego. 

 

Burmistrz Miasta poruszyła temat planowanych inwestycji, które będą dotyczyć Zespołu 

Szkół nr 2 takich jak remont parteru, ogrodzenia oraz placu zabaw.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zadał pytanie Burmistrz Miasta dlaczego przez 4 lata nie został 

wykonany remont hali sportowej znajdującej się przy ul. Kusocińskiego oraz czy do tego 

działania potrzeba podjąć uchwałę. Poprosił Mecenasa, aby przygotował uchwałę do tego 

celu. 

Burmistrz Miasta stwierdziła, że budowa nowej hali sportowej jest priorytetem, chyba, że  

Radni złożą odpowiedni wniosek dotyczący remontu hali sportowej przy ul. Kusocińskiego.  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że jest zażenowany stanem podłogi w 

funkcjonującej  hali sportowej w Łaskarzewie. 

Burmistrz Miasta poparła zdanie Przewodniczącego Rady Miasta.  

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad13.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt 13. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta z  

działalności pomiędzy Sesjami 

 

Radny Bożek powiedział, że w okresie od 28.03.2023 r. do 24.04.2023 r. brał udział w: 

- rozmowach z mieszkańcami, 

- komisjach i sesjach Rady Miasta,  

- pracy z biurem Rady Miasta,  

- spotkaniu z mieszkańcami,  

 - 80-leciu KWS Żabczyńscy  

 

Brak pytań i uwag.  

 

Ad14.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt 14. Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miasta powitał Starostę, Wicestarostę, Przewodniczącego 

Powiatowego Zarządu Dróg. 

 

Burmistrz Miasta powiedziała, że zostało wystosowane pismo z pytaniami, które były 

zadawane od mieszkańców i Radnych do Powiatowego Zarządu Dróg. 

 

Starosta powiedział, że celem wizyty na Sesji Rady Miasta jest wyjaśnienie spraw i kwestii, 

które nie docierały bezpośrednio, lecz za pomocą mediów. Celem wizyty również jest 

wyjaśnienie nieporozumień, które są związane z  największą w historii inwestycją 

realizowaną przez Powiat, prace przebiegają według harmonogramu i są realizowane przez 

firmę o dobrej renomie, na którą spływa krytyka. Starosta zdementował plotki, że 4 lata temu 

remont ul. Garwolińskiej mógł się odbyć. Okres realizacji remontu ul. Garwolińskiej został 

ustalony w harmonogramie na początku kadencji Starosty w 2018 roku. Zwrócił również 

uwagę na zamieszczone w Internecie nagranie, które podburza mieszkańców. Powiedział, że 

tak duża inwestycja nie może się wiązać z brakiem utrudnień. Została przytoczona sytuacja 

remontu drogi w Puznówce, gdzie ludzie rozumieją sytuację spowodowaną przez prace 

prowadzone na drodze i nie ma głosów krytyki od mieszkańców. Starosta Powiatu 
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Garwolińskiego wspomniał również o zakazie parkowania na ul. Warszawskiej, gdzie był 

przeciwny postawieniu znaku aby nie utrudniać pracy przedsiębiorcom, lecz postawienie tego 

znaku było konieczne. Policja wnioskowała o umieszczenie zakazu parkowania. Starosta 

oznajmił, że znak zakazu nie będzie postawiony stale. Poruszony został temat płatnego 

parkowania na terenie Dużego Rynku. Jako rozwiązanie problemu parkowania jakie Starosta 

zaproponował podczas wcześniejszych rozmów było pomniejszenie parku o 2 metry i 

utworzenie dodatkowych miejsc parkingowych, lecz pomysł ten został odrzucony. Wspomniał 

również o zrzucaniu wszystkich błędów na Powiat jest nieuczciwe, a oczernianie Powiatu 

zmniejsza szanse na przyszłe inwestycje w mieście.  

 

S.D. poprosił o oddanie głosu mieszkańcom. Pochwalił Starostę za profesjonalizm, lecz 

stwierdził, że w Mieście Łaskarzew tego profesjonalizmu brakuje. Wypomniał Radnym 

bierność oraz niekompetencje. Mieszkaniec powiedział, że Urząd Miasta przez 4 lata nie 

opracował koncepcji parkowania. Zwrócił również uwagę na parkowanie Urzędników, którzy 

zajmują miejsca parkingowe. Według Mieszkańca, nagranie, które zostało opublikowane w 

Internecie były odpowiedzią na niekompetentne posunięcie Burmistrz Miasta. Powiedział, że 

czuje się atakowany przez Burmistrz i Radnych. Dodał, że jest po rozmowach z 

przedsiębiorcami przy ul. Garwolińskiej, gdzie otrzymał informację, że nie byli informowani 

ze strony Urzędu Miasta o przebiegu prac. Upraszał też, aby przywrócić znak zakazu 

parkowania na 15 minut na ul. Warszawskiej, ponieważ może to skutkować zamknięciem 

działalności przez przedsiębiorców. 

 

Starosta powiedział, że był przeciwny postawieniu znaku całkowitego zakazu parkowania na 

ul. Warszawskiej. Wspomniał również o płatnym parkowaniu na Rynku Dużym, gdzie według 

niego ten pomysł był zły. Okazał zdziwienie, że parking przy kościele stoi pusty. 

 

Radny Głowacki wspomniał o rozmowach sprzed 4 lat, gdzie zaproponował aby część 

parkingu przed Urzędem Miasta była ograniczona czasowo do 30 minut. 

 

Wicestarosta powiedział, że nie ma spójnej wypracowanej koncepcji jeżeli chodzi o parking 

na Dużym Rynku. Potrzebne są nowe miejsca parkingowe. Wspomniał, że podczas 

projektowania ul. Garwolińskiej była propozycja utworzenia dodatkowych miejsc 

parkingowych poprzez pomniejszenie parku o 2 metry. Poprosił o ukazanie jasnej i spójnej 

koncepcji.  

 

Starosta poprosił o pokazanie koncepcji, która będzie pomocna dla Powiatu jak rozwiązać 

problem parkowania.  

 

Przewodniczący Rady Miasta przekazał głos mieszkańcowi. 

 

Mieszkaniec powiedział, że Radny próbował się dowiedzieć kto przyczynił się do postawienia 

znaku zakazu parkowania. Oznajmił, że według niego zakaz jest zasługą jednego z 

mieszkańców z ul. Warszawskiej oraz opinii wydanej przez pracownika Urzędu Miasta. 

Według mieszkańca nie byli informowani o zmianach w projekcie organizacji ruchu na ul. 

Warszawskiej.  

 

Zdaniem Starosty decyzja o postawieniu znaku zakazu parkowania była wymuszona przez 

termin realizacji inwestycji oraz usprawnieniu ruchu na ul. Warszawskiej. Jako przykład 

Starosta podał zaobserwowaną przez niego sytuację, gdzie przejeżdżał Autobus.  

Głos zabrała mieszkanka Łaskarzewa. 
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Mieszkanka na wstępie oznajmiła, że przez prowadzone prace na ul. Garwolińskiej jest 

zatruta spalinami. Według mieszkanki zamieszanie jest spowodowane brakiem informacji, 

sama nie otrzymała informacji, pomimo prowadzonej działalności na ul. Garwolińskiej. 

Zastanawia się kto zawinił w przepływie informacji. 

 

Radna Kozikowska zadała pytanie czy jest możliwe upublicznienie harmonogramu prac.  

 

Mieszkanka zadała pytanie czy aby usprawnić pracę jest możliwe wprowadzenie prac 

zmianowych, aby prace podczas inwestycji zostały przyśpieszone.  

 

Starosta odpowiedział Radnej Kozikowskiej, że 4 listopada 2022 r., zostały przekazane 

informację Radnym.  

 

Radna Kozikowska poprosiła o upublicznienie harmonogramu prac.  

 

S.D. powiedział, że Urząd Miasta nie interesuje takimi sprawami. Stwierdził, że Radni i 

Burmistrz są katastrofą oraz niekompetentni, poparł upublicznienie harmonogramu prac 

prowadzonych na ul. Garwolińskiej, jako dokument który jest potrzebny dla mieszkańców.  

 

Głos został oddany następnemu mieszkańcowi uczestniczącemu na Sesji Rady Miasta. 

Mieszkaniec poprosił o udostępnienie harmonogramu prac na ul. Garwolińskiej, ponieważ 

prowadzi aktualnie prace remontowe w domu. Zwrócił uwagę na długi czas prowadzonych 

prac na ul. Kościuszki.  

 

Radna Kozikowska powiedziała, że zgłasza się z wnioskiem o upublicznienie harmonogramu 

prac na ul. Garwolińskiej . 

 

Głos zabrał Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg. 

Na wstępie pochwalił Radną Kozikowską za kompetentne podejście do sesji oraz komisji w 

jakich uczestniczy oraz powiedział, że odpowie na pytania, które zostały zadane przez 

mieszkańców w formie pisemnej, a następnie odpowie na pytania, które zostaną zadane przez 

Radnych oraz mieszkańców, którzy uczestniczą na Sesji Rady Miasta: 

 

Pytanie nr 1. Harmonogram prac, które odcinki, w jakim okresie będą niedostępne 

dla użytkowników, dojazd do szkół, cmentarza, imprezy parafialne, odpust w alejkach.  

 

Odpowiedź: zgodnie z zaopiniowanym czasowym projektem ruchu roboty zostały 

podzielone na 15 etapów, które zostały zamieszczone w projekcie „Czasowa 

organizacja ruchu”, który może się zmienić podczas występujących komplikacji. 

Zdaniem Dyrektora porządkowany jest nieład i nieporządek który został zastany w 

mieście Łaskarzew, co jest konieczne. Zmiana organizacji ruchu może zostać 

opracowana na odpust parafialny w dniach 10-11 czerwca, jeżeli wniosek wpłynie, na 

przykład na wniosek Komendy Powiatowej Policji w Garwolinie. Wymagana jest 

pozytywna opinia zarządcy drogi. 

 

Pytanie nr 2: Zakres prac, czy będą przestawiane słupy energetyczne, wymieniana 

sieć gazowa, czy będą poszerzane lub zwężane chodniki, usuwane drzewa, czy będą 

nowe nasadzenia drzew.  

 

Odpowiedź: Zakres prac obejmuje usunięcie wszystkich kolizji energetycznych, słupy, 

sieć gazowa. Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg powiedział, że sieć gazowa 
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zlokalizowana jest pod nawierzchnią asfaltową na wysokości 30 cm. Będzie 

zachowana istniejąca szerokość chodników, drzewa będą usuwana i zasadzanie 

zgodnie z zezwoleniem uzyskanym do Burmistrz Miasta Łaskarzew.  

 

Pytanie nr 3. Przerwy w dostawie gazu, prądu. Czy są przewidziane, kiedy i jak 

mieszkańcy będą o tym informowani 

 

Odpowiedź: O wszystkich przerwach w dostawie wody, gazu i prądu mieszkańcy 

powinni być poinformowani przez wykonawcę w zależności czy dotyczy to awarii. 

Dyrektor wspomniał o awarii sieci wodociągowej która nie była zinwentaryzowana. 

Każda planowa awaria powinna być przekazana w formie informacji przez 

wykonawcę.  Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg wspomniał o przekazanym 

dokumencie dotyczącym informacji dotyczących prac na ul. Garwolińskiej.  

 

Pytanie nr  4. Czas trwania zakończenia inwestycji. 

 

Odpowiedź: Zgodnie z umową czas realizacji został wyznaczony na wrzesień 2023., 

ale z możliwością jego wydłużenia, z uwagi na możliwość odkryć archeologicznych. 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg nawiązał do odkrycia archeologicznego na ul. 

Kościuszki.  

 

Pytanie nr. 5. Niewystarczające oznakowanie zjazdów. Czy ul. Alejowa będzie ulicą 

dwukierunkową, wniosek Radnego Dudka dotyczący zatrzymywania się na ul. 

Warszawskiej.  

 

Odpowiedź: Jeżeli formalnie wpłynie wniosek od zarządcy dróg miejskich o zmianę 

organizacji ruchu, wykonawca z inwestorem dokona analizy zmiany organizacji 

ruchu. Wniosek Radnego wpłynął do burmistrz 19 kwietnia 2023r., a 20 kwietnia 

zgodnie z KPA został przesłany do Zarządu Dróg. Wniosek ten będzie podlegał 

rozpatrzeniu zgodnie z ustawowym czasem rozpatrywania wniosków, dodatkowo po 

zaczerpnięciu opinii Policji, Burmistrza Miasta i dopiero wtedy zostanie podejmowana 

decyzja. Wspomniał, o kwestii zakazu zatrzymywania się na ul. Warszawskiej, gdzie 

ten temat był dyrektorowi już znany w poprzedniej kadencji. 

 

Pytanie nr 6. Parkowanie czasowe do 30 minut na ul. Rynek Duży. 

 

Odpowiedź: Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg powiedział, że jeżeli Miasto 

Łaskarzew utworzy i przegłosuję uchwałę, parkometry zostaną postawione, lecz jest 

przeciwny temu pomysłowi. Poprosił radnych, aby zasiedli do uzgodnień aby 

rozwiązać problem parkowania na ul. Rynek Duży i debatowali tak długo, aż znajdą 

rozwiązanie. Dodał, że jeżeli Miasto znajdzie rozwiązanie problemu, Powiat udzieli 

Miastu pomocy.  

 

Pytanie nr . 7 Czy Powiat przewiduje utwardzenie i poprawę dróg serwisowych, dróg 

alternatywnych stanowiących dojazd do szkół, wokół cmentarza,  

 

Odpowiedź: Umowa nie przewiduje utwardzenia dróg serwisowych, którym głównym 

zarządcą jest Burmistrz Miasta Łaskarzew.  

 

Starosta powiedział, że pierwszy raz spotkał się z sytuacją, że podczas prowadzonej 

inwestycji jaką jest remont drogi, mieszkańcy wymagają poprawę stanu dróg 
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objazdowych. Stwierdził, że sytuacja jest kuriozalna, wyraził swoje zbulwersowanie 

zachowaniem i podejściem Rady Miasta do takiego typu inwestycji.  

 

Pytanie nr. 9. Czy odwodnienie ul. Garwolińskiej będzie odłączone  wyłączone od 

odwodnienia ul. Białej  

 

Odpowiedź: na ul. Garwolińskiej zostały zaprojektowane dwa dodatkowe spusty 

uliczne, które będą odbierały wodę, zaś na ul. Białej będą drobne zmiany.  

 

Pytanie nr. 10.  Plan rozwoju dróg powiatowych, dlaczego ul. Garwolińska nie była 

remontowana 2 lata wcześniej.  

 

Odpowiedź: Rozpoczęcie inwestycji w 2022 roku było możliwe w związku z 

programem inwestycje strategiczne Polski Ład, po otrzymaniu dofinansowania na 

zadanie kwoty 15 000 000 zł, poziom dofinansowania inwestycji to 95%. Zwrócił 

uwagę, że inwestycja prowadzona na ul. Garwolińskiej to wielkie wyzwanie dla 

powiatu. 

 

Pytanie nr. 11. Analiza dotycząca ruchu oraz inwentaryzację drogi po której będzie 

prowadzony objazd ulic, gdzie ustawowym zarządcą drogi jest Burmistrz Miasta 

Łaskarzew (Hallera, Garncarskiej, Chopina), powinni dokonać merytorycznie 

pracownicy Urzędu Miasta Łaskarzew.  

 

Odpowiedź: Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg wspomniał o otrzymaniu pisma od 

Burmistrz Miasta o wyrażeniu zgody na powyższe rozwiązanie.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg po udzieleniu odpowiedzi na pytania, które otrzymał w 

formie pisemnej i mailowej poprosił osoby zgromadzone na Sali o zadawanie pytań.  

 

Głos zabrała mieszkanka. Powiedziała, że na klienci sklepu, który prowadzi są zakłopotani, 

ponieważ postawiony znak zakazu ruchu na ul. Garwolińskiej nie dotyczy mieszkańców, co 

skutkuje brakiem możliwości przedostania się klientów po chodniku do sklepu. Mieszkanka 

dodała, że jest to dezinformacja oraz, że nie każdy mieszkaniec ma dostęp do informacji, 

które są zamieszczane w różnych źródłach.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg powiedział, że harmonogram robót podlega aktualizacji 

i zmian, zostanie mieszkańcom przedstawiony oraz, że prace prowadzone na ul. 

Garwolińskiej mogą być przedłużane przez sytuacje niezależne, takie jak napotkanie 

przewodów pod ziemią.  

 

Mieszkanka powiedziała, że po przeprowadzeniu rozmów z klientami sklepu, który prowadzi, 

wyrazili zdziwienie o innych pracach prowadzonych na ul. Garwolińskiej niż tylko wymiana 

nawierzchni asfaltowej oraz o planowanych pracach na Dużym Rynku. Poprosiła o 

informowanie mieszkańców, aby nie dochodziło do takich sytuacji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta oddał głos mieszkańcowi.  

 

Mieszkaniec zadał pytanie, czy wpłynął do Powiatowego Zarządu Dróg wniosek od innej 

osoby jeżeli chodzi o zmianę organizacji ruchu. 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg odpowiedział, że łącznie wpłynął jeden wniosek 

dotyczący zmiany organizacji ruchu.  
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Radny Dudek wspomniał, że podczas rozmów o organizacji ruchu zadał pytanie dlaczego do 

organizacji ruchu należy ul. Klonowa, Kolejowa i Warszawska. Zwrócił uwagę na 

nieprawidłowe parkowanie pojazdów na ul. Kolejowej, pomimo znaku zakazu zatrzymywania 

się. Dodał, że Policja nie ukarała kierowców parkujących nieprawidłowo na tej ulicy, a na ul. 

Warszawskiej takie interwencje ze strony Policji mają miejsce oraz, że samochody które 

parkowały na ul. Warszawskiej parkują w innych miejscach również łamiąc przepisy ruchu. 

Poprosił o przywrócenie znaku zakazu parkowania do 15 minut dla przedsiębiorców i 

dostawców sklepów na ul. Warszawskiej.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poprosił o wypracowanie koncepcji, która rozwiąże 

problem parkowania. 

 

Wicestarosta zadał pytanie o szacunkową ilość pojazdów, które poruszają się ulicą 

Garwolińską. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że według jego obliczeń częstotliwość pojazdów 

które przejeżdżają w ciągu dnia ul. Garwolińską wynosi pomiędzy 2800, a 3400. Samochody, 

które jeździły ul. Garwolińską poruszają się objazdami czyli ul. Warszawską, co może 

powodować utrudnienia w ruchu z uwagi na duże natężenie. Jako rozwiązanie problemu 

parkowania samochodów w Łaskarzewie Przewodniczący Rady Powiatu zaproponował, aby 

Miasto zleciło projekt inżynierowi ruchu drogowego.  

 

Radny Dudek odpowiedział, że pojazdy nie jeżdżą tylko ul. Warszawską, ale kierują się w ul. 

Nadrzeczną i ul. Nową.  

 

Wicestarosta zadał pytanie Radnemu Dudkowi czy przed zebraniem podpisów zadał sobie 

pytanie jak będzie wyglądała kwestia Dużego Rynku, jak wyobraża sobie natężenie ruchu na 

ul. Warszawskiej, jeżeli zostaną rozpoczęte prace na Dużym Rynku. Jako przykład podał 

Autobus, dla którego przejazd może być problematyczny.  

Radny Dudek odpowiedział, że samochody mogą jeździć nie tylko ul. Warszawską, ale też ul. 

Kolejową.  

 

Mieszkaniec powiedział, że z uwagi na nieprawidłowo postawione znaki zakazu parkowania 

na ul. Warszawskiej samochody nie mogą stać na początku drogi. Określił to jako „zakaz na 

zakazie”, ponieważ w pobliżu znaku znajduje się skrzyżowanie, przejście dla pieszych oraz 

wjazdy na posesję.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg zaproponował spotkanie z inżynierem ruchu, aby 

znaleźć rozwiązanie tego problemu. Poprosił o zabranie głosu Inspektora Nadzoru w tej 

sprawie. 

 

Inspektor nadzoru powiedział, że przed złożeniem wniosku od mieszkańca o znak zakazu 

zatrzymywania się, wcześniej wniosek został złożony przez funkcjonariusza Policji. 

Zaproponował, aby zgłaszać problem nieprawidłowego parkowania na krajowej mapie 

zagrożeń.  

 

Radny Głowacki zadał pytanie o od kiedy jest problem ze znakiem zakazu zatrzymywania się 

na ul. Warszawskiej. 

Mieszkaniec odpowiedział, że od roku 2019. 

Radny Głowacki powiedział, że Rada Miasta nie zdawała sobie sprawy, że inwestycja 

prowadzona na ul. Garwolińskiej będzie aż tak potężna, poparł pomysł zlecenia zadania 
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inżynierowi ruchu. Ponownie popiera swój pomysł o wprowadzeniu parkowania do 30 minut 

na Dużym Rynku. 

 

Radna Kozikowska zadała pytanie czy podanie etapów inwestycji dla mieszkańców nie było 

by rozwiązaniem problemu, o którym mówili mieszkańcy, aby rozwiać wątpliwości. 

 

Wykonawca powiedział, że potrzebne są 2 dni na aktualizację harmonogramu, aby przekazać 

go Burmistrz Miasta do podania do informacji mieszkańcom. Zaprzeczył brak informacji 

mieszkańców, ponieważ kierownik robót jest notorycznie pytany przez mieszkańców.  

 

Starosta powiedział, że jego następny będą się zastanawiać kilkukrotnie, zanim będzie miała 

być zrealizowana jakakolwiek inwestycja na terenie Miasta Łaskarzew 

 

Dyrektor poprosił wykonawcę aby do końca tygodnia przekazał harmonogram oraz poprosił o 

cierpliwość. Uzasadnił to tym, że inwestycja jest trudna.  

 

Przewodniczący Rady Miasta oddał głos burmistrz miasta. 

 

Burmistrz Miasta podziękowała za obecność Staroście oraz wykonawcy. Powiedziała, że 

patrząc z boku na przebieg rozmów wygląda to tak, jakbyśmy nie chcieli inwestycji którą robi 

powiat na terenie Miasta.  

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że od początku był za wykonaniem inwestycji 

przez powiat na ul. Garwolińskiej, ponadto zadał pytanie czy rok po wyborach odbyła się 

rozmowa na temat remontu ul. Garwolińskiej. 

Przewodniczący Rady Powiatu oraz wicestarosta potwierdzili tą informacje.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg opowiedział jak przebiegał ustalany plan rozwoju, do 

którego co do realizacji powiat jest zobowiązany. Po rozmowach z pracownikiem urzędu 

Miasta uzgodniono, żeby nie wymieniać tylko nawierzchni, ale również poprawić 

odwodnienie.  

 

Burmistrz Miasta wyraziła swoje zadowolenie, że została wyjaśniona sprawa co do terminu 

realizacji inwestycji, która wynika z harmonogramu. Zaprzeczyła również to, że Radni oraz 

Mieszkańcy nie byli informowani o zakresie prac, ponieważ odbyły się spotkania na których 

był ten temat poruszany. W razie problemów w związku z inwestycją na ul. Garwolińskiej, 

poprosiła o kontakt przedsiębiorców z Urzędem Miasta. Potwierdziła, że harmonogram prac 

prowadzonych na terenie Miasta się zmienił z powodu prowadzonych prac archeologicznych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował spotkanie z mieszkańcami, aby rozwiać 

wszelakie wątpliwości co do prowadzonych prac związanych z inwestycją 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad LIII Przewodniczący podziękował wszystkim i 

zamknął obrady.   

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

       Przewodniczący Rady Miasta 

 

 

 

                           Leszek Bożek 
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LISTA GOŚCI ZAPROSZONYCH  

Radny Powiatu Garwolińskiego - J. Tomala,  

Wicestarosta Powiatu - M. Ziędalski,  

Przewodniczący Rady Powiatu - W. Trzaskowski 

Dyrektor ZS nr1 – Ewa Gąska 

Dyrektor ZS nr2 – Monika Krawczyk 

Kierownik DPT „Bajka” – Monika Walenda 

Kierownik Biblioteki Miejskiej – Elżbieta Paśnicka 

Kierownik MOPS w Łaskarzewie – Anna Tobiasz 

Prezes OSP w Łaskarzewie – Piotr Korycki 

Prezes Koła Polskiego Związku Wędkarskiego – Dariusz Paszkowski 

Prezes Klubu Sportowego ŁKS „Promnik” – Sebastian Kornacki 

p.o. Kierownik SPZOZ w Łaskarzewie – Józef Tomala 

p.o. Kierownika Posterunku Policji w Łaskarzewie -  asp. szt. Sebastan Tomaszewski  

Media /Tygodnik Siedlecki, Echo Podlasia,, Życie Siedleckie,, Twój Głos, Wirtualny 

Garwolin 

 

 

 

 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołował: M. Jasiński 
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